

s  
uest  
raig  
i de  
e me  
el  
valo-  
en un  
ent  
text  
en  
it  
s  
es a  
Go-  
tat  
la  
ib»,  
is, i  
la re-  
i fun-  
con-  
».  
vall i  
El  
ligni-  
s  
-  
nt  
na de  
r'hi  
i les  
yol,  
ions  
de la

## Cartas de los lectores

A desembre del 2023, la meva pensió era de 1.145,50 euros bruts al mes, amb una retenció per IRPF del 0,96%, el que significaven 11 euros més.

A gener del 2024, la meva pensió ha pujat fins a 1189,03 euros bruts al mes, amb una retenció per IRPF del 2,70% el que significa 32,10 euros al mes.

La puja de la meva pensió per 2024 en brut són 43,53 euros mensuals, si d'aquí li restam els 32,10 per la retenció de l'IRPF, queda una puja mensual per al 2024 de 11,43 euros nets al mes, si tenim en compte que els queviures aquest any passat han tingut uns augments compresos entre el 10% i el 30%, de què ens esta parlant la nova Ministra de la Seguretat Social? Ens està prenent per imbècils? No troba que ja està bé d'insultar la intel·ligència de la gent pensionista i treballadora d'aquest Estat Espanyol? Què

en troben els polítics dels PSOE i de Sumar menorquins i de les Illes d'aquests temes? Estan d'acord vostès en les enganyades que ens estan fent des dels seus partits «mare» des de Madrid? No creuen que ja és hora que donin la cara pel que están fent els seus partits a nivell nacional, pels que ens van demanar el vot a la gent d'aquestes Illes?

M'agradaria que algú dels partits que governen a Madrid donés una passa endavant i ens expliqués la seva versió i perquè des del Ministeri ens estan tractant amb tant de despreci, quedam a l'espera d'alguna contestació.

Governi qui governi, les nostres pensions i els nostres drets defensarem amb igualtat.

**BIEL MARTÍ**

Portaveu de la Plataforma de Pensionistes per a la seva Dignitat  
• CIUTADELLA

## Encuentro musical solidario

■ El pasado 27 de enero a las 19:00 horas, el Recinto Ferial de Mahón se llenó de música y solidaridad con el musical «Mamma Mia». Un evento que no solo nos transportó a la era de ABBA, sino que también se

convirtió en un acto solidario a favor de Caritas Menorca.

Bajo la presentación de Teatre de Xoc, el público disfrutó de la actuación de «Mamma Mia Sing Along». Los asistentes se sumergieron en la experiencia de cantar al unísono los éxitos de ABBA, creando una atmósfera de festividad.

Después del espectáculo, la fiesta continuó con el talento musical de DJ Chicha, quien mantuvo a todos en la pista de baile con sus mezclas vibrantes. Fue una noche donde la música en directo y los ritmos del DJ se fusionaron para crear un bonito recuerdo.

Queremos expresar nuestro profundo agradecimiento a todos los que hicieron posible este evento tan especial. A cada persona que adquirió su entrada, a los comercios que creyeron en esta causa y aportaron los vales de compra por valor de más de 2.000 euros, a los voluntarios que ayudaron y a los profesionales que trabajaron en ello. A todos, nuestro más sincero reconocimiento.

Este festival no habría sido posible sin el apoyo de nuestros colaboradores: Institut d'Innovació Empresarial de les Illes Balears (IDI), Consell Insular de Menorca, Ajuntament de Maó, Ascome, PIME Menorca, Escue-

la de Danza Ute Dahl, Molt Net, Protección Civil, Tato Rabassa (Tararó), Kike Sastre (Eventson), Dj Chicha, Adriana Aguilar y Jordi Pérez (Teatre de Xoc y MusikBox Menorca). Su compromiso con la solidaridad hizo que este evento fuese un éxito.

Además de la música y el entretenimiento, el festival ofreció un servicio de bar con el equipo de Albert Marquet (Grupo AM) con deliciosa comida y bebida, sorteos de vales de compra y la oportunidad de fomentar el comercio de la isla de Menorca.

Con su entrada cada asistente contribuyó directamente a apoyar la loable labor de Caritas en Menorca. Gracias a ellos, logramos un beneficio para una causa noble, promoviendo el comercio local y brindando ayuda a quienes más lo necesitan.

En nombre de todos los involucrados en este festival, agradecemos sinceramente a los ciudadanos de Menorca su apoyo y solidaridad

Por último, pedir disculpas por el retraso en el comienzo y a las personas mayores o con algún impedimento no haber podido ofrecerle asiento por la falta de sillas.

**VICENTE CAJUSO**

Presidente de ASCOME  
• MAO